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Tomson Group Limited has participated through its subsidiaries and associates in investment in

mainland China over 10 years and desires to keep its operation base in Shanghai with an emphasis on

the following business lines:

• property development and investment, particularly in Pudong;

• hospitality and leisure industry in Pudong; and

• manufacturing industries.

Property development remains the most significant business of the Group. Having engaged in the property

sector since early 1990’s, the Group has already built up a brand name in the up-end residential property

market in Shanghai. Apart from its renowned Tomson Golf Villas, the Group is going to launch a large-

scale prestigious residential development, temporarily named as “Tomson Harbour View Mansions”, in

Pudong along Huangpu River this year.
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湯臣集團有限公司透過其附屬公司及聯營公司已經參與投資中國內地逾十年，並冀望繼續以

上海為其業務基地及以下列三類行業為發展重點：

‧ 物業發展及投資，尤以浦東為主；

‧ 在浦東之款客及消閒業務；及

‧ 製造業務。

物業發展仍然是本集團之最重要業務。本集團自一九九零年代初已涉足物業市場，在上海之高檔

住宅市場上已建立了品牌。除著名之湯臣高爾夫別墅外，本集團在本年內將會推出位於浦東沿黃

浦江畔暫名為「湯臣海景大廈」之大型豪華住宅項目。


